
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

ZA MIESIĄC CZERWIEC 2019 R. 

 

Komisja w czerwcu spotkała się podczas trzech posiedzeń: 

 

  Dnia 04.06.2019 r. członkowie KOKiS: 

 

1. Dyr. M. Osiński przedstawił sprawozdanie z funkcjonowania przyszkolnej pływalni 

„Delfinek” oraz programu nauki pływania „Umiem pływać”. Przedstawił również, 

wstępny plan organizacji zajęć w ramach ww. programu od września. 

2. Pan Cz. Smolarski, kierownik pływalni „Delfinek” przedstawił listę licznych usterek i 

problemów, z którymi boryka się na co dzień w funkcjonowaniu pływalnia. Finalny 

odbiór techniczny miał miejsce we wrześniu. Od tego czasu pojawiły się wyżej 

wspomniane usterki techniczne, których część udało się usuwać na bieżąco. Pływalnia 

zostanie zamknięta w miesiącu lipcu w celu przeprowadzenia napraw i przeglądów 

technicznych, które uniemożliwiają prawidłowe funkcjonowanie pływalni oraz pracę 

zatrudnionym pracownikom. Przerwa tzw. techniczna związana jest również, z 

koniecznością spuszczenia wody w celu czyszczenia niecki basenowej, uzupełnienia 

fug oraz generalnych porządków na terenie pływalni. 

3. Komisja ustaliła wizję lokalną w celu zweryfikowania przedstawionej radnym listy 

usterek na pływalni. 

4. Komisja analizowała sprawozdanie Burmistrza z realizacji programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. 

 

  Dnia 17.06.2019 r. członkowie KOKiS: 

1. Członkowie Komisji wzięli udział w przeprowadzanej przez Komisję Rewizyjną 

kontroli finansowej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. Analizowano koszty imprezy 

pt. „ Majówka 2019'”. Koszty wydatkowane na imprezę zostały zwiększone ze względu 

na wydłużenie wydarzenia z jednego dnia do dwóch oraz połączenie dwóch wydarzeń: 

kulturalnego i sportowego. Dodatkowo oba dni miały charakter imprez masowych, w 

związku z czym wzrosły koszty wynikające z ustawy o imprezach masowych, m.in. 

odpowiednie zabezpieczenie medyczne. 

   

 

 



 Dnia 24.06.2019 r. członkowie KOKiS: 

1. Zapoznali się z informacjami przygotowanymi przez Panią A. Dębicką dotyczącą 

wypoczynku letniego. Zaplanowane zostały liczne wycieczki oraz kolonia dla dzieci z 

terenu gminy Kąty Wrocławskie. 

2. Zapoznali się z informacjami przygotowanymi przez Pana P. Pilskiego w zakresie 

gminnych imprez sportowych. Przedstawiony został materiał informacyjno- 

sprawozdawczy obejmujący wydarzenia sportowe od stycznia do czerwca 2019 r. 

3. Opiniowali projekty uchwał. Dyr. M. Osiński przedstawił dwa projekty uchwał: 

- uchwała dotycząca pobierania opłat za faktyczny czas spędzony przez dziecko w przedszkolu 

– opinia pozytywna, 

- uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez gminę Kąty Wrocławskie oraz określenia granic ich obwodów – opinia pozytywna. 

4. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z terenu naszej gminy. 

Dyskutowano m.in. o sukcesach sportowych organizacji, funkcjonowaniu dotacji dla 

klubów sportowych, możliwościach korzystania z różnych źródeł dofinansowania, o 

inwestycjach bieżących i przyszłych, a także o programie stypendialnym. Obecni goście 

przedstawili komisji również, problemy z jakimi się borykają. Padła deklaracja ze 

strony radnych, że każda sprawa zostanie poddana analizie. 

Radny P. Sobko przedstawił swój pomysł o stworzeniu gminnej rady sportu, w skład której 

wchodziliby członkowie organizacji i klubów sportowych, tworząc organ doradczy w zakresie 

rozwoju sportu. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

                                                                                      Katarzyna Sebzda-Sztul 


